



# Rasbo IK

## Innebandy

2017-01-26

### Protokoll vid sektionsmöte för Rasbo IK Innebandy

Närvarande: Thomas Lundqvist (TL), Björn Olofsson (BO), Stefan Samuelsson(SS), Annette Gusén (AG), Anette Åslund (AÅ), Fredrik Falk (FF) och Ulf Jansson (UJ)  
Meddelat förhinder: Johan Persson (JP), Elin Palmqvist (EP)

#### § 22 Mötets öppnande

TL hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

#### § 23 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes

#### § 24 Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Vissa punkter ej genomförda än och finns med i dagordningen för detta möte. Föregående protokoll lades sedan till handlingarna

#### § 25 Rapporter

a) *Rapport från HS möte 23/1*

TL rapporterar från senaste mötet med huvudstyrelsen och de frågor som skickades med besvarades. TL skickar dessa svar till Thomas Moberg och Christine Noren snarast möjligt. Styrelsen godkände rapporten.

b) *Rapport från möte 24/1 om folder för Rasbo IK*

TL rapporterar om mötet med övriga sektioner angående en gemensam folder som ska skapas och delas ut. TL skriver en text för innebandyn och tar hjälp av BO. Styrelsen godkände rapporten.

#### § 26 Ekonomi

a) *Rapport om dagsläget*

AÅ gick igenom budgeten och vi ligger bra i fas.

F06/07 har inget lagkonto än utan sköter detta från eget konto. TL får i uppdrag att kontakta ansvarig för laget och se till att ett lagkonto öppnas snarast möjligt.

Styrelsen godkände rapporten.

b) *Bokslut*

AÅ kommer att fixa bokslutet. Vi kommer dock inte hinna klart innan 31/1 men AÅ kommer att ha kontakt med Christine Norden i huvudstyrelsen.



# Rasbo IK

## Innebandy

c) *Status spelaravgifter*

Alla lag har betalat in detta utom P10/11 som har fått info från BO.  
AÅ ordnar detta med P10/11.

d) *Status sargreklam*

Många avtal har senaste förlängts med 1 år resp. 3 år.  
Inget avtal är skrivet med vissa av dessa företag så det måste ordnas.  
Vi måste ha ett avtal med alla aktiva sponsorer där originalet ska finnas och kassören.  
Vissa företag som ej valt att förlänga avtalet ska tas bort från sargen.

e) *Budget 2017/18*

Budgeten är nästan helt klar. BO mailar ut den så fort den är klar för godkännande.

### § 27 Klubbrabatten

Styrelsen beslutar att detta ska ligga på enskilda lagen.  
F01/02/03 körde detta i höstas och kommer även att vara ansvarig nu på våren.  
Därefter flyttas ansvaret över till nytt lag. Detta lag blir P02 och det meddelas på kommande ledarträff.

### § 28 Ledarmöte

Styrelsen beslutar att nästa ledarmöte blir torsdag 2 mars 18.30 i Hall 2000.  
TL skickar ut kallelse till alla lag.

### § 29 Innebandygalan

Styrelsen beslutar att boka in årets innebandy gala 23/4 16-18.  
TL bokar Hall 2000. Målet är att få dit några SSL spelare herr och dam.  
BO uppdaterar ansvarslistan för galan så denna kan delas ut på ledarträffen.  
FF får i uppdrag att vara speaker. Möte med planering av innebandygalan planeras efter ledarträffen.

### § 30 Styrelsen

AÅ och AG kommer inte att sitta kvar efter årsmötet.  
Alla i styrelsen har i uppdrag att leta bland alla sina kontakter för att hitta en kassör.  
Styrelsen beslutar även att alla nya lag från och med nu måste bidra med 1 person i styrelsen.  
TL kollar med P10/11.

### § 31 Certifierad Förening

TL har varit i kontakt med Ola Forsgren som ersatt Kristoffer Widlundh på UIBF som föreningsutvecklare. Ola vill komma ut och träffa styrelsen för att hjälpa oss igång med certifieringsprocessen. TL skickar 27/2 18.00 som förslag på detta möte.



# Rasbo IK

## Innebandy

### § 32 Övriga frågor

a) *IdrottOnline Vs. Laget.se*

Laget.se kan komma att ersätta idrott online i föreningen. Beslut ska tas av huvudstyrelsen senare. Styrelsen bestämmer att kolla upp detta med alla lag på ledarträffen för att få deras synpunkter.

b) *IdrottOnline till P10/11*

P10/11 saknar inloggning till IdrottOnline och kan därför inte rapportera LOK-stöd. TL mailar ansvarig i huvudstyrelsen om detta omgående.

c) *Idrottslyft*

Idrottslyft har ej sökts för tränarkurserna. AÅ kollar med Christine Noren om detta fortfarande är möjligt då hon är ansvarig i föreningen.

### § 33 Nästa möte

27/2 – Möte med UIBF (om Ola Forsgren kan aktuellt datum)

2/3 – Ledarträff (om Hall 2000 är ledig)

### § 34 Avslutning

TL avslutar mötet

Protokollet skrivet av: Thomas Lundqvist